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Dagordning styrelsemöte Skövde IBF 
Datum: 2024-09-24 
Tid och plats: 18.30-21:00 Samlingssalen Kavelbro Arena 
Närvarande Göran Hjert, Mikaela Savinainen, Jenny Eriksson, Marie Borelind, Mikael Sirén, Lars 
Ericsson och Daniel Thyni via Teams. 

§1.  Mötets öppnade. 

- Ordförande öppnade mötet. 
 

§2. Val av justerare. 

- Protokollet justeras av ordförande och sekreterare när mötets samtliga deltagare haft 
möjlighet att läsa utkastet. 
 

§3. Dagordningen. 

- Dagordningen fastställdes. 
 

§4. Tibro föreningspool 

- Tibro föreningspool har omgående upp avtalet med oss pga deras arbetsbelastning. De har 1 

månads uppsägningstid. 

- Mötet beslutade att Oscar Andersson Borelind tar över uppdraget. Hans arvoderas med 

lämplig summa som är bäst för båda parter. Ett avtal för Oscar tas fram av Marie B och 

presenteras för styrelsen och Oscar. 

 

§5. Sibben cup 

- Björn Lackdal har till klubbens glädje meddelat att han jobbar vidare med Sibben cup 

- Kommunen har hört av sig om ett reklamsamarbete i samband med cupen. Mötet beslutade 

att vi jobbar vidare med det. 

 

§6. Punkter från kick-offen. 

- Det som framkom kommer att genera ett separat möte lite längre fram. 

 

§7. Ordförande + 1pers till informationsmöte. 

- Mötet beslutade 17/10 att Göran H och Daniel T går på denna info. 

 

§8. Team Sportia 28/9 innebandydag kl 11 – 15. 
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- En dag för att promota innebandy. 

 

 

 

 

§9. Avtal DA tränare. 

- Markus H ser över tränarnas avtal och försöker likrikta avtalen. Markus återkommer. 

 

§10. Utskick ledare. 

- Daniel T utarbetar ett förslag till utskick. 

 

§11. Kläder styrelse. 

- Förslag på att styrelsemedlemmar får var sin Hoodie med texten ”Styrelse” på ryggen och 

namnet under klubbmärket. Mötet beslutade att Mikael Sirén samlar in storlekarna och 

beställer. 

 

§12. Övriga frågor. 

- Mikael Magnusson har tackat nej till att vara domaransvarig. 

- Sportgruppen gör ett försök att få till domare till de närmaste matcherna. 

- Göran H bjuder in styrelsen för styrelsen för Västergötalands Innebandy förening. 

- Mogge har lyckat få matchsponsring med frukt och Vitamin Well till våra A-lag. 

- Föreningen har fått förfrågan att mot ersättning hjälpa till som funktionärer på Enduro VM. 

Vi är givetvis intresserade och vill få mer info. 

- Buss till bortamatcher får vi ta vid resor från 10 mil och längre. 

- Axel Lind har nu börjat träna HJ. Mötet beslutade att vi börjar arvodera 2000:-/mån med 

ökning om samarbetet utvecklas väl. 

- Pierre B kan vara behjälplig med sponsorjobbet, dock inte huvudansvarig. 

- Mötet beslutade ha en stående punkt på dagordningen för en kort info om det ekonomiska 

läget. 

- Vi behöver göra lite reklam för vår verksamhet. Budget ca 5000:- 

 

§13. Nästa möte. 

- Nästa möte blir den 15/10 kl 18:30 – 20:30. Plats lektionssalen Kavelbro Arena. Daniel T 

bokar lokalen. 
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-  

§14. Mötets avslutande. 

- Ordförande avslutade mötet och tackade för visat intresse. 

 

Ordf    Sekr 
Göran Hjert    Lars Ericsson 
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§9. Avtal DA tränare. 
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ökning om samarbetet utvecklas väl. 


- Pierre B kan vara behjälplig med sponsorjobbet, dock inte huvudansvarig. 
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-  


§14. Mötets avslutande. 


- Ordförande avslutade mötet och tackade för visat intresse. 


 


Ordf    Sekr 
Göran Hjert    Lars Ericsson 
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